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صاحبة السمو الملكي الاميرة 
نجود بنت هذلول بن عبد العزيز ال سعود 

رئيس اللجنة المنظمة للمعرض 

يقــام المعــرض الــدولي لاســتقطاب أبــرز المــدارس الرائــدة عالميــا فــي الــفترة مــن 2024/11/25 
وحتى يــوم 2024/11/27م ، تحــت شــعار ) نحــو افــاق الاســتثمار فــي العلــم (، حيــث ان هدفنــا هــو 

قـدرات وإنـجـازات انـسـان المملـكـة العربـيـة الـسـعودية. نـمـوذج ينتـمـي الى ـ

Word of the President 
Her Royal Highness Princess

Nujoud bint Huthlool bin Abdulaziz Al Saud 
Chairman of the Committee The Organizing Committee for the Exhibition

The Exhibition The international exhibition to attract the most prominent 
leading schools in the world will be held from 25/11/2024 to 27/11/2024, 
under the slogan (Towards Horizons of Investment in Science), as our goal 
is a model that belongs to the capabilities and achievements of the people 
of the Kingdom of Saudi Arabia.
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لقــد كان الاســتثمار فــي التعليــم لتطويــر رأس المــال الــبشري رفيــع المســتوى ولقيــادة الــدول من أجــل التنميــة ونماء العلاقــات الدوليــة وتمكين 
المــدارس مــن التعامــل مــع التقنيــات لخلــق جيــل يمكنــه إثــراء الجامعــات، والمســاهمة فــي حلقــة مــن الفوائــد مــع اســتمرار تــأثير هــذه الفوائــد 
فــي الــدول والمــدارس فــي جميــع أنحــاء العالــم، كيــف يبــدو المســتقبل بالنســبة للاســتثمار فــي التعليــم المــدرسي وقبــل المــدرسي والــفني 

والمتخصــص فــي مجــالات الحيــاة ومــداس اصحــاب الهمــم.

 مــا الــذي يمكــن أن يفعلــه مقدمــو الانظمــة الدراســية المتقدمــة لضمــان أقصى قيمــة مــن اســتثماراتهم؟ وكيــف يمكــن للمــدارس العالميــة 
أن تعمــل على تحــسين تجربــة الباحــثين فــي المجــال والفائــدة التي تعــود على مقدمــي الانظمــة الدراســية ومجتمعاتهــم

Investment in education to develop high-level human capital, lead countries towards development, enhance 
international relations, and enable schools to deal with technologies to create a generation capable of enriching 
universities and contributing to a cycle of benefits with the continued impact of these benefits on countries and 
schools around the world. What does the future look like for investment in school, pre-school, technical, and 
specialized education in various fields of life, and schools for people with disabilities? What can advanced education 
system providers do to ensure maximum value from their investments? And how can international schools work 
to improve the experience of researchers in the field and the benefit that accrues to education system providers 
and their communities

المقدمة
INTRODUCTION
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• يقام المعرض في المملكة العربية السعودية مدينة الرياض في الفترة ما بين 25 –  27  نوفمبر 2024م.	

• يحتضن فندق مداريم كراون الرياض )5( نجوم فعاليات المعرض.	

• تــم تجهــز صالتــن ملكيتــن تقــام فيهــا اكــر مــن ثمانــن وحــدة عــرض لاســتضافة الجهــات الحكوميــة ذات العلاقــة والمــدارس 	
العالميــة بمختلــف الانشــطة والأنظمــة والــركات التعليميــة وجميــع الجهــات المهتمــة لــرح وعــرض المحتويــات التعلميــة ولسرد 

تعريفــي عــن الأنظمــة الدراســية لديهــم.

• يقــام حفــل افتتــاح تكريمــا للجهــات المشــاركة والراعيــة ويتــم تكريمهــم مــن قبــل وكيــل وزارة التعليــم لقطاع الاســتثمار الســعودي 	
وتقديــم دروع التكريــم واخــذ الصــور التذكاريــة واجــراء الأحاديــث الصحفيــة مــع وكالات الانبــاء العالميــة والمحلية. 

• اعداد برنامج زيارات الوفود الطلابية من المدارس بشكل يومي طيلة فترة المعرض. 	

• اجنحــه دائمــة لــوزارة التعليــم ووزارة الاســتثمار داخــل المعــرض للــرد عــى جميــع الاستفســارات ولتســهيل ابــرام العقود الاســتثمارية 	
مــع المــدارس والقطاعــات التعليميــة والمســتثمرين الراغبــن فــي الاســتثمار بالمملكــة العربيــة الســعودية وبــدون تعقيــدات .

• دعوة الصحف والقنوات الفضائية ووكالات الانباء المحلية والعالمية لتغطية فعاليات المعرض. 	

• انشاء مركز اعمال لعقد الاجتماعات وتوقيع الاتفاقيات داخل مرافق المعرض. 	

• انشاء مركز اعلامي لخدمة الاعلاميين المتواجدين لسهولة تغطية المعرض اعلاميا.	

عن المعرض
ABOUT THE EXHIBITION
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	• The exhibition will be held in the Kingdom of Saudi Arabia, Riyadh, from 25 to 27 November 2024.

	• The 5-star Madareem Crown Hotel Riyadh will host the exhibition’s activities.

	• Two royal halls have been prepared, where more than eighty exhibition units will be held to host relevant 
government agencies, international schools with various activities and systems, educational companies, and 
all interested parties to explain and display educational content and provide an overview of their educational 
systems.

	• An opening ceremony will be held in honor of the participating and sponsoring entities, and they will be honored 
by the Undersecretary of the Ministry of Education for the Saudi Investment Sector, presenting honorary 
shields, taking souvenir photos, and conducting press interviews with international and local news agencies.

	• Preparing a program for daily student delegations from schools throughout the exhibition period.

	• Permanent wings for the Ministry of Education and the Ministry of Investment within the exhibition to answer 
all inquiries and facilitate the conclusion of investment contracts with schools, educational sectors, and 
investors wishing to invest in the Kingdom of Saudi Arabia without complications.

	• Inviting newspapers, satellite channels, and local and international news agencies to cover the exhibition’s 
activities.

	• Establishing a business center to hold meetings and sign agreements within the exhibition facilities.

	• Establishing a media center to serve the media present for easy media coverage of the exhibition.
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	1 ايجــاد فرصــة عظيمــة للمــدارس العالميــة والدوليــة والهيئــات المتخصصــة فــي التعليــم والــركات التعليميــة العالميــة .
ــم ووزارة  ــوزارة التعلي ــب ل ــاك مكات ــة الســعودية بأســهل الطــرق وأسرعهــا وســتكون هن للاســتثمار فــي المملكــة العربي
الاســتثمار، والذيــن ســيكونون متواجديــن بصــورة مســتمرة ودائمــة لتوقيــع العقــود الاســتثمار للمــدارس العالميــة 

ــرض. ــل المع ــن داخ ــا م ــة منه ــة والمتخصص الاكاديمي

فتــح الفــرص للمــدارس والاكاديميــات والهيئــات والــراكات التعليميــة العالميــة لاســتقطاب الطــاب الســعوديين .2	
والخليجيــن والمقيمــن داخــل المملكــة للالتحــاق بالمــداس الاكاديميــة والمتخصصــة فــي الخــارج لإكمــال داســتهم

فرصة للجمهور واولياء الامور للاطلاع على أحدث الانظمة والمدارس والتي يمكن ان يلتحق بها ابناهم .3	

	4 فرصــه للــركات العقاريــة لتوفــر العقــارات المناســبة داخــل المملكــة العربيــة الســعودية وانشــاء الــراكات الاســتثمارية .
العقاريــة مــع المــدارس والهيئــات التعليميــة العالميــة والاســتفادة المتبادلــة بــن الطرفــن

فرصه للشركات الخدمية في مجال التعليم والخدمات للاستفادة من هذا المعرض الاستثماري التعليمي.5	

 لــذا كان لزامــا علينــا ان نقيــم هــذا المعــرض لتطويــر رأس المــال الــبشري ورفــع المســتوى الاســتثماري فــي مجــال التعليــم 
بفتــح ابــواب الاســتثمار فــي انــواع الانظمــة التعليميــة المتعــددة مــن جميــع انحــاء العالــم   

ــل  ــادل أفض ــجيع تب ــم، وتش ــة فــي التعلي ــز الشراكات الدولي ــن خلال تعزي ــة م ــم الدولي ــة التعلي ــو صناع ــون بنم ــن ملتزم نح

اهداف المعرض
EXHIBITION GOALS
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1.	 Facilitating Investment in Education: Provide a significant opportunity for international schools, specialized 
educational bodies, and global educational companies to invest in the Kingdom of Saudi Arabia in the 
easiest and fastest way. Offices of the Ministry of Education and the Ministry of Investment will be present 
continuously to sign investment contracts for international academic and specialized schools within the 
exhibition.

2.	 Attracting Saudi and Gulf Students: Open opportunities for international schools, academies, educational 
bodies, and partnerships to attract Saudi, Gulf, and resident students within the Kingdom to enroll in 
academic and specialized schools abroad to complete their studies.

3.	 Showcasing Educational Systems: Offer an opportunity for the public and parents to learn about the latest 
systems and schools that their children can join.

4.	 Real Estate Partnerships: Provide a platform for real estate companies to offer suitable properties within the 
Kingdom of Saudi Arabia and establish real estate investment partnerships with international schools and 
educational bodies, benefiting both parties.

5.	 Promoting Educational Services: Allow service companies in the field of education and services to benefit 
from this educational investment exhibition.

Therefore, it was imperative for us to hold this exhibition to develop human capital and raise the level of investment 
in the field of education by opening doors for investment in various types of educational systems from all over the 
world.
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ــة ــة التعليمي ــات الصناع ــدث اتجاه ــول أح ــيلات ح ــكار والتحل ــول إلى الأف ــة الوص ــة لإمكاني ــات، والانظم الممارس

مهمتنـا

We are committed to the growth of the international education industry by promoting international partnerships 
in education, encouraging the exchange of best practices and systems, and enabling access to ideas and analysis 
on the latest trends in the education industry.

OUR MISSION

	1 وزارة التعليم في المملكة العربية السعودية.

	2 وزارة الاستثمار في المملكة العربية السعودية.

	3 وزارات وهيئات حكومية من ذات العلاقة.

الشركاء الرئيسيين للمعرض

MAIN PARTNERS OF THE EXHIBITION

1.	 Ministry of Education in the Kingdom of Saudi Arabia

2.	 Ministry of Investment in the Kingdom of Saudi Arabia

3.	 Relevant government ministries and agencies
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الدول المستهدفة 
Target countries
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الدول المستهدفة
The targeted countries

استراليا
Australia

سويسرا
Switzerland

فرنسا
France

بريطانيا
Britain
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الدول المستهدفة
The targeted countries

الصين
China

سنغافورة
Singapore اليابان

Japan
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الدول المستهدفة
The targeted countries

أمريكا
USA

البحرين
Bahrain

الكويت
Kuwait
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المدعوين للمشاركة 
في المعرض 

Invited to Participate
in the Exhibition
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	1 هيئات حكومية من ذات الصلة ..
	2 بعــض الشــخصيات الســيادية والســفراء المعتمديــن لــدى .

العربيــة الســعودية.  المملكــة 
	3 رجــال الاعمــال والمســتثمرين مــن المهتمين بمجال الاســتثمار .

فــي التعليم. 
	4 الــركات التعليميــة فــي المملكــة العربيــة الســعودية ودول .

الخليــج ومــن انحــاء العالــم.
	5 ــة الاساســية . البنــوك والــركات الاســتثمارية الــي توفــر البيئ

ــل. ــتثمار والتموي للاس
	6 شركات التطوير العقاري ..
	7 )ســيتم . الدراســية  مســتوياتهم  بجميــع  المــدارس  طــاب 

ــرة  ــال ف ــاب خ ــارات الط ي ــب ز ــدارس لترتي ــع الم ــيق م التنس
المعــرض(. اقامــة 

	8 اولياء الامور والجمهور المهتم. .

 المدعوين للمشاركة في المعرض 

1.	 Relevant government agencies

2.	 Some sovereign figures and ambassadors accredited 
to the Kingdom of Saudi Arabia

3.	 Businessmen and investors interested in investing in 
education

4.	 Educational companies in the Kingdom of Saudi 
Arabia, the Gulf countries, and around the world

5.	 Banks and investment companies that provide the 
basic environment for investment and financing

6.	Real estate development companies

7.	 School students at all educational levels (coordination 
will be made with schools to arrange student visits 
during the exhibition period)

8.	 Parents and the interested public.

INVITED TO PARTICIPATE IN THE EXHIBITION
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Exhibition wings
أجنحــة المعرض
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 )A( باقة التجهيزات الرئيسية للمشاركين بأجنحة المعرض

Main Equipment Package for Exhibitors with Booths (A) 

Exhibition booth with wooden decorations, area (3x3), including: جناح عرض مع ديكورات خشبية بمساحة )3×3( ويشمل على:

كاونتر•	

كرسي كاونتر •	

	• )LED( شاشة عرض

ارفف للعرض •	

مقابس كهربائية•	

طاوله مع عدد )2( كرسي •	

كتابة اسم وشعار المشارك •	

ــة •	 ــاملة وجب ــخصين ش ــوم لش ــة )5( نج ــه فندقي غرف

الافطــار والغــداء والعشــاء بمطعــم الفنــدق ولمدة 

)5( ايــام مــع الاســتقبال والتوصيــل مــن والى المطــار 

تامــن ســيارة مــع ســائق خــاص عنــد الطلــب للزيــارات •	

ــة والتنقلات  الخارجي

	• Counter

	• Counter chair

	• LED display screen

	• Display shelves

	• Electrical outlets

	• Table with 2 chairs

	• Participant’s name and logo written

	• 5-star hotel room for two people, including breakfast, 
lunch, and dinner at the hotel restaurant for 5 days, with 
airport pickup and drop-off

	• Car with private driver upon request for external visits 
and transportation

قيمـة المشاركـة
Participation Fee

$ 1 0 , 0 0 0
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)B( باقة التجهيزات الرئيسية للمشاركين بأجنحة المعرض
Main Equipment Package for Exhibitors with Booths (B)

Exhibition booth with wooden decorations, area (3x3), including:

	• Counter

	• Counter chair

	• LED display screen

	• Display shelves

	• Electrical outlets

	• Table with 2 chairs

	• Participant’s name and logo written

	• Airport pickup and drop-off

جناح عرض مع ديكورات خشبية بمساحة )3×3( ويشمل على:

كاونتر•	

كرسي كاونتر •	

	• )LED( شاشة عرض

ارفف للعرض •	

مقابس كهربائية•	

طاوله مع عدد )2( كرسي •	

كتابة اسم وشعار المشارك •	

الاستقبال والتوصيل من والى المطار•	

قيمـة المشاركـة
Participation Fee

$ 7 , 0 0 0
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 الرعايات
Sponsorships
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ــة  ــتثمار برعاي ــة للاس ــة ثمين ــادره وفرص ــتثمارية ن ــاحة اس ــرض مس ــذا المع ــل ه يمث
القطاعــن الحكومــي والخــاص تحــت رعايــة وزارة التعليــم ووزارة الاســتثمار وهمــا 

ــم. ــاط بهــا الاســتثمار فــي مجــال التعلي ــة المن الجهــات الحكومي

فئات الرعاية

This exhibition represents a rare investment space and a valuable opportunity 
for investment by sponsoring the government and private sectors under 
the patronage of the Ministry of Education and the Ministry of Investment, 
which are the government agencies responsible for investment in the field 
of education.

SPONSORSHIP CATEGORIES

Strategic Partner

Diamond Partner

Gold Partner

Silver Partner
Bronze Partner

الشريك الاستراتيجي

 الشريك الماسي

 الشريك الذهبي 

 الشريك الفضي 

الشريك البرونزي
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مميزات الشريك الاستراتيجي
• دعوة وتكريم ممثل الشريك بحفل الافتتاح واستلام الدرع 	

• تخصيص عدد )10( بطاقات دعوة )VIP( لممثلي الشريك بحفل الافتتاح	

• تخصيص مساحة )45( م بموقع مميز داخل المعرض	

• اسم وشعار الشريك على بطاقات الدعوة لحضور حفل الافتتاح )مقاس كبير(	

• اسم وشعار الشريك بالشاشات الإعلانية والارشادية داخل المرافق طيلة فترة المعرض	

• يحــق للشريــك عــرض أفــام واعلانــات خاصــه مــن خــال شاشــات العــرض )مفــرده( الموزعــة داخــل مرافــق المعــرض طيلــة فــرة إقامــة 	
ض لمعر ا

• اسم وشعار الشريك )منفرد( بمركز الاعمال الخاص بعقد الاجتماعات وتوقيع الاتفاقيات 	

• اسم وشعار الشريك بالمركز الإعلامي ومنطقة اللقاءات الإعلامية طيلة فترة المعرض )مقاس كبير(	

• اسم وشعار الشريك على البطاقات التعريفية للمنظمين والمشاركين بالمعرض 	

• اسم وشعار الشريك على سترات المنظمين طيلة فترة المعرض )مقاس كبير(	

• اسم وشعار العميل على الخريطة الالكترونية الخاصة بزوار المعرض 	

• اسم وشعار الشريك بالتقرير الختامي مزود بالصور مع رصد الاخبار والتقارير عن المعرض )مقاس كبير(	

• تزويد الشريك بعدد )10( نسخ جلد فاخره من التقرير الختامي 	

• اسم وشعار الشريك على اعلام مثبته بأعمدة الانارة خارج قاعات المعرض ومواقف السيارات	

• اسم وشعار الشريك في لوحات الطرق والجسور وشاشات الموبي بمدينة الرياض )إن أمكن( 	

• اسم وشعار الشريك في جميع الحملات الإعلانية بمواقع التواصل الاجتماعي )مقاس كبير(	
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• مداخلة هاتفية لممثل الشريك بإحدى القنوات الفضائية 	

• مداخلة هاتفية لممثل الشريك بإحدى الإذاعات 	

• خبر صحفي عن مشاركة الشريك بالصحف الإلكترونية المحلية والإعلامية	

• اسم وشعار الشريك في الموقع الالكتروني الرسمي للمعرض ولمدة عام  	

• السماح للشريك بتصميم بوست اعلاني وعرضه في الموقع الرسمي للمعرض لمدة عام بموقع مميز	

• التغريــد فــي الحســاب الرســمي للمعــرض عــى منصــات التواصــل الاجتماعــي ) تويــر وانســتغرام       وفيــس بــوك وســناب شــات ولنكــد 	
ان( عــن مشــاركة الشريــك بالمعــرض 

• ارسال عدد )100.000( رسالة نصية اعلانيه عن مشاركة الشريك بالمعرض	

• تذكرة طيران ذهاب وعودة ) درجة رجال الاعمال ( للشريك من خارج مدينة الرياض	

• تامين جناح ملكي )5( نجوم بمقر المعرض للشريك من خارج مدينة الرياض	

• سيارة فاخرة مع السائق لمدة )3( ايام للشريك من خارج مدينة الرياض 	

 قيمة الشراكة
 )2 6 5 . 0 0 0 (
دولار امــريكـــي
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STRATEGIC PARTNER BENEFITS

	• Invitation and honoring of the partner’s representative at the opening ceremony and receiving the shield.

	• Allocation of (10) VIP invitation cards for the partner’s representatives at the opening ceremony.

	• Allocation of a space of (45) square meters in a prominent location within the exhibition.

	• The partner’s name and logo on the invitation cards to attend the opening ceremony (large size).

	• The partner’s name and logo on advertising and guidance screens inside the facilities throughout the exhibition 
period.

	• The partner has the right to display films and special advertisements through the (single) display screens 
distributed within the exhibition facilities throughout the exhibition period.

	• The partner’s name and logo (individually) in the business center for holding meetings and signing agreements.

	• The partner’s name and logo in the media center and the media meeting area throughout the exhibition period 
(large size).

	• The partner’s name and logo on the identification cards of the organizers and participants in the exhibition.

	• The partner’s name and logo on the organizers’ jackets throughout the exhibition period (large size).

	• The client’s name and logo on the electronic map for the exhibition visitors.

	• The partner’s name and logo in the final report, provided with pictures, with monitoring of news and reports 
about the exhibition (large size).

	• Providing the partner with (10) luxury leather copies of the final report.

	• The partner’s name and logo on flags mounted on lighting poles outside the exhibition halls and parking lots.
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	• The partner’s name and logo on road and bridge signs and mobile screens in Riyadh (if possible).

	• The partner’s name and logo in all advertising campaigns on social media (large size).

	• A telephone intervention by the partner’s representative on one of the satellite channels.

	• A telephone intervention by the partner’s representative on one of the radio stations.

	• A press release about the partner’s participation in local and media electronic newspapers.

	• The partner’s name and logo on the official website of the exhibition for a year.

	• Allowing the partner to design an advertising post and display it on the official website of the exhibition for a 
year in a prominent location.

	• Tweeting on the official account of the exhibition on social media platforms (Twitter, Instagram, Facebook, 
Snapchat, and LinkedIn) about the partner’s participation in the exhibition.

	• Sending (100,000) advertising text messages about the partner’s participation in the exhibition.

	• A round-trip flight ticket (business class) for the partner from outside Riyadh.

	• Securing a 5-star royal suite at the exhibition headquarters for the partner from outside Riyadh.

	• A luxury car with a driver for (3) days for the partner from outside Riyadh.

PARTNERSHIP VALUE

(265,000) 
US DOLLARS
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الشريك الماسي
• دعوة و تكريم ممثل الشريك بحفل الافتتاح واستلام الدرع 	

• تخصيص عدد )5( بطاقات دعوة )VIP( لممثلي الشريك بحفل الافتتاح	

• تخصيص مساحة )36( م بموقع مميز داخل المعرض	

• اسم وشعار الشريك على بطاقات الدعوة لحضور حفل الافتتاح )مقاس وسط(	

• اسم وشعار الشريك بالشاشات الإعلانية والارشادية داخل المرافق طيلة فترة المعرض	

• يحــق للشريــك عــرض فلــم خــاص مــن خــال شاشــات العــرض )مزدوجــة( الموزعــة داخــل أروقــة المعــرض بمــدة )60( ثانيــه طيلــة فــرة 	
إقامــة المعــرض

• اسم وشعار الشريك بالمركز الإعلامي ومنطقة اللقاءات الإعلامية طيلة فترة المعرض 	

• )مقاس وسط(	

• اسم وشعار الشريك على البطاقات التعريفية للمنظمين والمشاركين بالمعرض ) مقاس وسط (	

• اسم وشعار الشريك على سترات المنظمين طيلة فترة المعرض )مقاس وسط(	

• اسم وشعار العميل على الخريطة الالكترونية الخاصة بزوار المعرض 	

• اسم وشعار الشريك بالتقرير الختامي مزود بالصور مع رصد الاخبار والتقارير عن المعرض )مقاس وسط(	

• تزويد الشريك بعدد )5( نسخ جلد فاخره من التقرير الختامي 	

• اسم وشعار الشريك في لوحات الطرق والجسور وشاشات الموبي بمدينة الرياض )إن أمكن( 	

• اسم وشعار الشريك في جميع الحملات الإعلانية بمواقع التواصل الاجتماعي )مقاس وسط(	

• مداخلة هاتفية لممثل الشريك بإحدى القنوات الفضائية 	
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• مداخلة هاتفية لممثل الشريك بإحدى الإذاعات 	

• خبر صحفي عن مشاركة الشريك بالصحف الإلكترونية المحلية والعالمية	

• اسم و شعار الشريك في الموقع الالكتروني الرسمي للمعرض ولمدة عام )مقاس وسط( 	

• السماح للشريك بتصميم بوست اعلاني وعرضه في الموقع الرسمي للمعرض لمدة عام بموقع مميز	

• التغريــد فــي الحســاب الرســمي للمعــرض عــى منصــات التواصــل الاجتماعــي ) تويــر وانســتغرام       وفيــس بــوك وســناب شــات ولنكــد ان ( 	
عــن مشــاركة الشريــك بالمعــرض 

• ارسال عدد )50.000( رسالة نصية اعلانيه عن مشاركة الشريك بالمعرض	

• تذكرة طيران ذهاب وعودة ) درجة رجال الاعمال ( للشريك من خارج مدينة الرياض	

• تامين جناح فندقي )5( نجوم لمدة )1( يوم للشريك من خارج مدينة الرياض	

• سيارة فاخرة مع السائق لمدة )1( يوم للشريك من خارج مدينة الرياض .	

 قيمة الشراكة
 )1 3 0 . 0 0 0 (
دولار امــريكـــي



2024 lschoolsevent

�e international exhibition to attract 
�e Most prominent leading schools in the world 

29

DIAMOND PARTNER

	• Invitation and honoring of the partner’s representative at the opening ceremony and receiving the shield.

	• Allocation of (5) VIP invitation cards for the partner’s representatives at the opening ceremony.

	• Allocation of a space of (36) square meters in a prominent location within the exhibition.

	• The partner’s name and logo on the invitation cards to attend the opening ceremony (medium size).

	• The partner’s name and logo on advertising and guidance screens inside the facilities throughout the 
exhibition period.

	• The partner has the right to display a special film through the (double) display screens distributed within 
the exhibition corridors for a duration of (60) seconds throughout the exhibition period.

	• The partner’s name and logo in the media center and the media meeting area throughout the exhibition 
period (medium size).

	• The partner’s name and logo on the identification cards of the organizers and participants in the exhibition 
(medium size).

	• The partner’s name and logo on the organizers’ jackets throughout the exhibition period (medium size).

	• The client’s name and logo on the electronic map for the exhibition visitors.

	• The partner’s name and logo in the final report, provided with pictures, with monitoring of news and 
reports about the exhibition (medium size).

	• Providing the partner with (5) luxury leather copies of the final report.

	• The partner’s name and logo on road and bridge signs and mobile screens in Riyadh (if possible).
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	• The partner’s name and logo in all advertising campaigns on social media (medium size).

	• A telephone intervention by the partner’s representative on one of the satellite channels.

	• A telephone intervention by the partner’s representative on one of the radio stations.

	• A press release about the partner’s participation in local and international electronic newspapers.

	• The partner’s name and logo on the official website of the exhibition for a year (medium size).

	• Allowing the partner to design an advertising post and display it on the official website of the exhibition 
for a year in a prominent location.

	• Tweeting on the official account of the exhibition on social media platforms (Twitter, Instagram, Facebook, 
Snapchat, and LinkedIn) about the partner’s participation in the exhibition.

	• Sending (50,000) advertising text messages about the partner’s participation in the exhibition.

	• A round-trip flight ticket (business class) for the partner from outside Riyadh.

	• Securing a 5-star hotel suite for (1) day for the partner from outside Riyadh

	• A luxury car with a driver for (1) day for the partner from outside Riyadh.

PARTNERSHIP VALUE

(130,000) 
US DOLLARS
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الشريك الذهبي 

• دعوة و تكريم ممثل الشريك بحفل الافتتاح واستلام الدرع 	

• تخصيص عدد )3( بطاقات دعوة )VIP( لممثلي الشريك بحفل الافتتاح	

• تخصيص مساحة )27( م بموقع مميز داخل المعرض	

• اسم وشعار الشريك على بطاقات الدعوة لحضور حفل الافتتاح )مقاس نموذجي(	

• اسم وشعار الشريك بالشاشات الإعلانية والارشادية داخل المرافق طيلة فترة المعرض	

• يحــق للشريــك عــرض فلــم خــاص مــن خــال شاشــات العــرض )مزدوجــة( الموزعــة داخــل أروقــة المعــرض بمــدة )30( ثانيــه طيلــة فــرة 	
إقامــة المعــرض

• اسم وشعار الشريك بالمركز الإعلامي ومنطقة اللقاءات الإعلامية طيلة فترة المعرض 	

• )مقاس نموذجي(	

• اسم وشعار الشريك على البطاقات التعريفية للمنظمين والمشاركين بالمعرض ) مقاس نموذجي(	

• اسم وشعار العميل على الخريطة الالكترونية الخاصة بزوار المعرض ) مقاس نموذجي(	

• اسم وشعار الشريك بالتقرير الختامي مزود بالصور مع رصد الاخبار والتقارير عن المعرض )مقاس نموذجي(	

• تزويد الشريك بعدد )3( نسخ جلد فاخره من التقرير الختامي 	
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• اسم وشعار الشريك في لوحات الطرق والجسور وشاشات الموبي بمدينة الرياض )إن أمكن( 	

• اسم وشعار الشريك في جميع الحملات الإعلانية بمواقع التواصل الاجتماعي )مقاس نموذجي(	

• مداخلة هاتفية لممثل الشريك بإحدى القنوات الفضائية 	

• مداخلة هاتفية لممثل الشريك بإحدى الإذاعات 	

• خبر صحفي عن مشاركة الشريك بالصحف الإلكترونية المحلية والإعلامية	

• اسم و شعار الشريك في الموقع الالكتروني الرسمي للمعرض ولمدة عام ) مقاس نموذجي(	

• السماح للشريك بتصميم بوست اعلاني وعرضه في الموقع الرسمي للمعرض لمدة عام بموقع مميز.	

• التغريــد فــي الحســاب الرســمي للمعــرض عــى منصــات التواصــل الاجتماعــي ) تويــر وانســتغرام       وفيــس بــوك وســناب شــات ولنكــد 	
ان ( عــن مشــاركة الشريــك بالمعــرض .

• ارسال عدد )30.000( رسالة نصية اعلانيه عن مشاركة الشريك بالمعرض.	

 قيمة الشراكة
 )8 0 . 0 0 0 (

دولار امــريكـــي
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GOLD PARTNER

	• Invitation and honoring of the partner’s representative at the opening ceremony and receiving the shield.

	• Allocation of (3) VIP invitation cards for the partner’s representatives at the opening ceremony.

	• Allocation of a space of (27) square meters in a prominent location within the exhibition.

	• The partner’s name and logo on the invitation cards to attend the opening ceremony (standard size).

	• The partner’s name and logo on advertising and guidance screens inside the facilities throughout the 
exhibition period.

	• The partner has the right to display a special film through the (double) display screens distributed within 
the exhibition corridors for a duration of (30) seconds throughout the exhibition period.

	• The partner’s name and logo in the media center and the media meeting area throughout the exhibition 
period (standard size).

	• The partner’s name and logo on the identification cards of the organizers and participants in the exhibition 
(standard size).

	• The client’s name and logo on the electronic map for the exhibition visitors (standard size).

	• The partner’s name and logo in the final report, provided with pictures, with monitoring of news and 
reports about the exhibition (standard size).

	• Providing the partner with (3) luxury leather copies of the final report.
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	• The partner’s name and logo on road and bridge signs and mobile screens in Riyadh (if possible).

	• The partner’s name and logo in all advertising campaigns on social media (standard size).

	• A telephone intervention by the partner’s representative on one of the satellite channels.

	• A telephone intervention by the partner’s representative on one of the radio stations.

	• A press release about the partner’s participation in local and media electronic newspapers.

	• The partner’s name and logo on the official website of the exhibition for a year (standard size).

	• Allowing the partner to design an advertising post and display it on the official website of the exhibition 
for a year in a prominent location.

	• Tweeting on the official account of the exhibition on social media platforms (Twitter, Instagram, Facebook, 
Snapchat, and LinkedIn) about the partner’s participation in the exhibition.

	• Sending (30,000) advertising text messages about the partner’s participation in the exhibition.

PARTNERSHIP VALUE

(80,000) 
US DOLLARS
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الراعي الفضي 

• دعوة وتكريم ممثل الشريك بحفل الافتتاح واستلام الدرع 	

• تخصيص عدد )2( بطاقات دعوة )VIP( لممثلي الشريك بحفل الافتتاح	

• تخصيص مساحة )18( م بموقع مميز داخل المعرض	

• اسم وشعار الشريك بالشاشات الإعلانية والارشادية داخل المرافق طيلة فترة المعرض	

• يحــق للشريــك عــرض فلــم خــاص مــن خــال شاشــات العــرض )مزدوجــة( الموزعــة داخــل أروقــة المعــرض بمــدة )20( ثانيــه طيلــة فــرة إقامــة 	
المعــرض

• اسم وشعار الشريك بالمركز الإعلامي ومنطقة اللقاءات الإعلامية طيلة فترة المعرض 	

• اسم وشعار العميل على الخريطة الالكترونية الخاصة بزوار المعرض 	

• اسم وشعار الشريك بالتقرير الختامي مزود بالصور مع رصد الاخبار والتقارير عن المعرض 	

• تزويد الشريك بعدد )2( نسخ جلد فاخره من التقرير الختامي 	

• اسم وشعار الشريك في جميع الحملات الإعلانية بمواقع التواصل الاجتماعي 	

• خبر صحفي عن مشاركة الشريك بالصحف الإلكترونية المحلية والإعلامية	
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• اسم وشعار الشريك في الموقع الالكتروني الرسمي للمعرض ولمدة عام 	

• السماح للشريك بتصميم بوست اعلاني وعرضه في الموقع الرسمي للمعرض لمدة عام 	

• التغريــد فــي الحســاب الرســمي للمعــرض عــى منصــات التواصــل الاجتماعــي ) تويــر وانســتغرام  وفيــس بــوك وســناب شــات ولنكــد ان ( 	
ـعـن مـشـاركة الشرـيـك بالمـعـرض

• ارسال عدد )20.000( رسالة نصية اعلانيه عن مشاركة الشريك بالمعرض	

 قيمة الشراكة
 )5 0 . 0 0 0 (

دولار امــريكـــي
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SILVER SPONSOR

	• Invitation and honoring of the partner’s representative at the opening ceremony and receiving the shield.

	• Allocation of (2) VIP invitation cards for the partner’s representatives at the opening ceremony.

	• Allocation of a space of (18) square meters in a prominent location within the exhibition.

	• The partner’s name and logo on advertising and guidance screens inside the facilities throughout the exhibition 
period.

	• The partner has the right to display a special film through the (double) display screens distributed within the 
exhibition corridors for a duration of (20) seconds throughout the exhibition period.

	• The partner’s name and logo in the media center and the media meeting area throughout the exhibition period.

	• The client’s name and logo on the electronic map for the exhibition visitors.

	• The partner’s name and logo in the final report, provided with pictures, with monitoring of news and reports 
about the exhibition.

	• Providing the partner with (2) luxury leather copies of the final report.
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	• The partner’s name and logo in all advertising campaigns on social media.

	• A press release about the partner’s participation in local and media electronic newspapers.

	• The partner’s name and logo on the official website of the exhibition for a year.

	• Allowing the partner to design an advertising post and display it on the official website of the exhibition 
for a year.

	• Tweeting on the official account of the exhibition on social media platforms (Twitter, Instagram, Facebook, 
Snapchat, and LinkedIn) about the partner’s participation in the exhibition.

	• Sending (20,000) advertising text messages about the partner’s participation in the exhibition.

PARTNERSHIP VALUE

(50,000) 
US DOLLARS
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الراعي البرونزي 

• دعوة وتكريم ممثل الشريك بحفل الافتتاح واستلام الدرع 	

• تخصيص عدد )1( بطاقات دعوة )VIP( لممثلي الشريك بحفل الافتتاح	

• تخصيص مساحة )12( م بموقع مميز داخل المعرض	

• اسم وشعار الشريك بالشاشات الإعلانية والارشادية داخل المرافق طيلة فترة المعرض	

• اسم وشعار الشريك بالمركز الإعلامي ومنطقة اللقاءات الإعلامية طيلة فترة المعرض 	

• اسم وشعار العميل على الخريطة الالكترونية الخاصة بزوار المعرض 	

• اسم وشعار الشريك بالتقرير الختامي مزود بالصور مع رصد الاخبار والتقارير عن المعرض 	

• تزويد الشريك بعدد )1( نسخ جلد فاخره من التقرير الختامي 	

• اسم وشعار الشريك في جميع الحملات الإعلانية بمواقع التواصل الاجتماعي 	

• خبر صحفي عن مشاركة الشريك بالصحف الإلكترونية المحلية والإعلامية	

• اسم وشعار الشريك في الموقع الالكتروني الرسمي للمعرض ولمدة عام 	

• التغريــد فــي الحســاب الرســمي للمعــرض عــى منصــات التواصــل الاجتماعــي ) تويــر وانســتغرام       وفيــس بــوك وســناب شــات ولنكــد ان ( 	
عــن مشــاركة الشريــك بالمعــرض 

•  قيمة الشراكةارسال عدد )10.000( رسالة نصية اعلانيه عن مشاركة الشريك بالمعرض.	
 )2 5 . 0 0 0 (

دولار امــريكـــي
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BRONZE SPONSOR

	• Invitation and honoring of the partner’s representative at the opening ceremony and receiving the shield.

	• Allocation of (1) VIP invitation card for the partner’s representative at the opening ceremony.

	• Allocation of a space of (12) square meters in a prominent location within the exhibition.

	• The partner’s name and logo on advertising and guidance screens inside the facilities throughout the exhibition 
period.

	• The partner’s name and logo in the media center and the media meeting area throughout the exhibition period.

	• The client’s name and logo on the electronic map for the exhibition visitors.

	• The partner’s name and logo in the final report, provided with pictures, with monitoring of news and reports 
about the exhibition.
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PARTNERSHIP VALUE

(25,000) 
US DOLLARS

	• Providing the partner with (1) luxury leather copy of the final report.

	• The partner’s name and logo in all advertising campaigns on social media.

	• A press release about the partner’s participation in local and media electronic newspapers.

	• The partner’s name and logo on the official website of the exhibition for a year.

	• Tweeting on the official account of the exhibition on social media platforms (Twitter, Instagram, Facebook, Snapchat, 
and LinkedIn) about the partner’s participation in the exhibition.

	• Sending (10,000) advertising text messages about the partner’s participation in the exhibition.



شكراً لكم
thank you
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